
Protokół Nr VII/19
sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2019 roku

Miejsce obrad: sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku.

Początek sesji: godz. 900.
1. Sprawy regulaminowe.
(nagranie: 00:01:16 – 00:13:20)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 7. w obecnej kadencji sesję
Rady Miejskiej w Słupsku.
Powitała  przybyłych  radnych,  a  w  imieniu  Rady przywitała  Prezydenta  Miasta  Krystynę
Danilecką-  -Wojewódzką,  Zastępców  Prezydenta  Martę  Makuch  i  Marka  Golińskiego,
Sekretarza Miasta Łukasza Kobusa oraz Skarbnika Miasta Annę Gajdę-Szewczuk. 
Przywitała  przybyłych  gości,  a  wśród  nich  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży
Pożarnej w Słupsku Krzysztofa Ulaszka, Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku Leszka
Gurskiego oraz Krzysztofa Rudzińskiego.
(Listy  obecności  radnych,  pracowników  samorządowych,  osób  zaproszonych  oraz
kierowników  jednostek  organizacyjnych  Miasta  Słupska  stanowią  zał.  Nr  1,  2  3  i  4  do
niniejszego protokołu.)
Następnie  poinformowała,  że  przed  przystąpieniem  do obrad  poprosi  o uczczenie  minutą
ciszy  pamięci  zmarłego  Jana  Dydaka,  a wcześniej  –  udziela  głosu  radnemu  Jackowi
Szaranowi.
Radny  Jacek  Szaran przedstawił  życiorys  Jana  Zygmunta  Dydaka,  czołowego  polskiego
pięściarza. 
(Treść wystąpienia stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła wszystkich o powstanie.
(minuta ciszy)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  przed  zebranymi
jeszcze  jedna  okoliczność  –  chwila,  o  którą  poprosił  pan Józef  Konecki,  Prezes  Zarządu
Stowarzyszenia Sportowego „Futbol Klub Oldboje Słupsk”.
Prezes Zarządu Stowarzyszenia Sportowego „Futbol Klub Oldboje Słupsk” Józef Konecki
wręczył Prezydent  Miasta  Krystynie  Danileckiej-Wojewódzkiej,  działaczowi  sportowemu
Jerzemu Barbarowiczowi oraz radnemu Pawłowi Szewczykowi medale wydane na pamiątkę
Doniosłego Pokoleniowego Meczu Piłkarskiego upamiętniającego 100-lecie odzyskania przez
Polskę Niepodległości. 
(oklaski)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zwróciła się do radnych o potwierdzenie
obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Po  chwili  stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczy  taka  liczba  radnych,  która  umożliwia
podejmowanie prawomocnych decyzji.
Ponadto przypomniała, że funkcję Sekretarza podczas dzisiejszych obrad będzie pełnić radny
Kamil Bierka.
Następnie poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 6 z sesji, która
odbyła się 27 marca 2019 r. Protokół został radnym udostępniony w dniu 11 kwietnia.
Stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono żadnych zastrzeżeń ani poprawek
i w związku z tym protokół uważa się za przyjęty.
Poinformowała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami
radni  otrzymali  17  kwietnia,  i  zapytała,  czy  ktoś  chciałby  zgłosić  wniosek  w  sprawie
porządku obrad?  
(Zawiadomienie radnych, pismo informujące Prezydenta Miasta o sesji i porządku obrad oraz
zaproszenie gości – pisma z dnia 20 marca 2019 r. znak: BRM-IV.0002.4.2019 – stanowią
załącznik
nr 6, 7 i 8 do niniejszego protokołu.)
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Po chwili, w związku z brakiem zgłoszeń, stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku obra-
dować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu.
1. Sprawy regulaminowe.
2. Sprawozdanie  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku

z działalności Ośrodka w 2018 r.
3. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku z realizacji w 2018 r.

Słupskiego programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastępczej na lata 2018-
2020.

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  rok  2018  z  realizacji  Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Słupsku na lata 2010-2018.

5. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2018  rok  z  realizacji  Miejskiego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień.

6. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na
lata 2016-2020.

7. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku  podjętych  na  sesji  30  stycznia  2019  r.  (wg stanu  na  dzień  5  kwietnia
2019 r.).

8. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych  uchwał  Rady
Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2018 (stan na dzień 18.03.2019 r.).

9. Podjęcie uchwał:
1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 7/17),
2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 7/18),
3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 7/19),
4) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 7/22),
5) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-

-2033 (druk nr 7/24),
6) w sprawie emisji  obligacji  komunalnych oraz zasad ich zbywania,  nabywania

i wykupu (druk nr 7/23),
7) w sprawie zadeklarowania włączenia się Miasta Słupska we wspólny dla organi-

zatorów i przewoźników system poboru opłat za przewozy w zbiorowym trans-
porcie pasażerskim oraz system jednolitej informacji pasażerskiej (druk nr 7/20),

8) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Słupskiego Budżetu Obywatelskiego
(druk nr 7/21),

9) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego
Miejskiego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Słupsku  za  okres  od  01.01.2018  r.
do 31.12.2018 r. (druk nr 7/9),

10) w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu  rady  społecznej  działającej  przy
Samodzielnym Publicznym Miejskim Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Słupsku
(druk nr 7/10),

11) w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  VIII/71/11  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia
27 kwietnia 2011 roku w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod nazwą:
Zarząd  Transportu  Miejskiego  w  Słupsku,  Zarząd  Terenów  Zieleni  Miejskiej
i Cmentarzy Komunalnych w Słupsku i Zarząd Dróg Miejskich w Słupsku oraz
nadania nazwy i statutu Zarządowi Infrastruktury Miejskiej w Słupsku (druk
nr 7/16),

12) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych
przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów (druk nr 7/1),

13) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Panią Krystyną Koniecz-
ną Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wytownie w sprawie zasad prowadzenia po-



3

zaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 7/2),
14) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Miastem Lębork w spra-

wie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 7/3),
15) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Gminą Dębnica Kaszub-

ska  w  sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów  katechetycznych
(druk nr 7/4),

16) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień  z  Gminą  Trzebielino
w sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów  katechetycznych  (druk
nr 7/5),

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Gminą Główczyce w spra-
wie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 7/6),

18) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Gminą Słupsk w sprawie
zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 7/7),

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Miastem Ustka w sprawie
zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 7/8),

20) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie prawa użytkowania wieczystego nie-
ruchomości położonej w Słupsku przy ul. Stanisława Leszczyńskiego 16 (druk
nr 7/12),

21) w spr. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu za-
warcia  umowy  użytkowania  nieruchomości  położonej  w  Słupsku  przy  alei  3-
go Maja 22 (druk nr 7/13),

22) w spr. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu za-
warcia umowy użytkowania nieruchomości położonej w Słupsku przy Władysła-
wa Łokietka (druk nr 7/14),

23) w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/79/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości po-
łożonych w Słupsku przy ulicy Hubalczyków i ulicy Bukowej (druk nr 7/15),

24) w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie Mia-
sta Słupska w 2019 roku (druk nr 7/11).

10. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z przeprowadzo-
nej kontroli w zakresie funkcjonowania systemu naliczania opłat za odpady komu-
nalne.

11. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z przeprowadzo-
nej kontroli w zakresie obiegu korespondencji w Zarządzie Infrastruktury Miejskiej
w Słupsku w 2018 roku.

12. Upoważnienie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku do przeprowadzenia
kontroli  w zakresie  zbycia  w  dniu  16.10.2015  r.  nieruchomości  przy  ul.  Armii
Krajowej 1.

13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Sprawy bieżące.

Ad pkt 2. Sprawozdanie Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
w Słupsku z działalności Ośrodka w 2018 r.

(nagranie: 0:13:21 – 0:14:50)

(Ww. sprawozdanie przekazane pismem ZiSS-IV.8120.2.15.2019 z 29 marca 2019 r. stanowi
zał. Nr 9 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art.  110
ust.  9 Ustawy z dnia 12 marca 2004 r.  o pomocy społecznej,  kierownik ośrodka pomocy
społecznej  składa  radzie  gminy  coroczne  sprawozdanie  z  działalności  ośrodka  oraz
przedstawia potrzeby w zakresie pomocy społecznej.
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Poinformowała, że w dniu 29 marca br. wpłynęło do Rady Miejskiej sprawozdanie Dyrektora
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  z  działalności  za  2018  rok  wraz
z wnioskami, potrzebami i zagrożeniami. Zostało ono radnym przekazane do zapoznania się
1 kwietnia.
Poinformowała także,  że było ono przedmiotem obrad Komisji  Spraw Społecznych,  która
zaopiniowała je pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu.)
Zwróciła  uwagę,  że  w  posiedzeniu  uczestniczy  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Rodzinie, Klaudiusz Dyjas, gotów udzielić odpowiedzi na ewentualne pytania.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i stwierdziła, że Dyrektor Miejskiego Ośrodka
Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  złożył  Radzie  Miejskiej  sprawozdanie  z  działalności
Ośrodka w 2018 roku oraz przedstawił potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 

Ad pkt 3. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku 
       z realizacji w 2018 r. Słupskiego programu wspierania rodziny 
       i rozwoju pieczy zastępczej na lata 2018-2020

(nagranie: 0:14:51 – 0:21:35)

(Ww. sprawozdanie przekazane pismem ZiSS-IV.8120.2.2.2019 z 25 marca 2019 r. stanowi
zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z punktem 7.
Programu przyjętego przez Radę Miejską uchwałą nr  XLVI/634/17 z  28 grudnia 2017 r.,
Miejski  Ośrodek  Pomocy  Rodzinie  ma obowiązek  każdego  roku  przedstawić  Radzie
za pośrednictwem  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  sprawozdanie  z realizacji
Programu.
Poinformowała, że sprawozdanie za rok ubiegły wpłynęło do Rady 27 marca, a 1 kwietnia
radni otrzymali je do zapoznania się. 
Poinformowała ponadto, że było ono przedmiotem obrad Komisji Spraw Społecznych, która
zaopiniowała je pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu.)
Dodała,  że  uczestniczący w  posiedzeniu  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka Pomocy Rodzinie
Klaudiusz Dyjas gotów jest udzielić odpowiedzi na ewentualne pytania.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Odpowiedzi udzielił Dyrektor MOPR w Słupsku Klaudiusz Dyjas.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  przyjęcie  sprawozdania  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie  Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie
w Słupsku  z realizacji  w 2018  r.  Słupskiego  programu wspierania  rodziny  i  rozwoju
pieczy zastępczej na lata 2018-2020.
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Ad pkt 4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska za rok 2018 z realizacji 
       Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Słupsku 
       na lata 2010-2018

(nagranie: 0:21:36 – 0:25:21)

(Ww.  sprawozdanie  przekazane  pismem  ZiSS-X.8120.4.2018  z  27  marca  2019  r.  stanowi
zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z punktem
IV.  Strategii  przyjętej  przez  Radę  Miejską  uchwałą  nr  L/755/10  z  3  marca  2010  r.,
sprawozdanie przedstawiane jest Radzie Miejskiej raz w roku.
Poinformowała, że sprawozdanie za rok ubiegły wpłynęło do Rady 29 marca, a 1 kwietnia
radni otrzymali je do zapoznania się.
Poinformowała także,  że było ono przedmiotem obrad Komisji  Spraw Społecznych, która
zaopiniowała je pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu.)
Następnie  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  przedłożonego
sprawozdania?
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  przyjęcie  sprawozdania  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska za rok 2018
z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Słupsku na lata
2010-2018.

Ad pkt 5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska za 2018 rok z realizacji 
       Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
       Uzależnień.

(nagranie: 0:25:22 – 0:26:58)

(Ww.  sprawozdanie  przekazane  pismem  PA-I.0006.2.2019  z  28  marca  2019  r.  stanowi
zał. nr 15 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie pkt. IX.4.1
Programu przyjętego przez Radę Miejską uchwałą nr  XLVI/637/17 z  28 grudnia 2017 r.,
Prezydent Miasta składa Radzie Miejskiej roczne sprawozdanie z wykonania zadań objętych
tym dokumentem, w terminie do 31 marca.
Poinformowała, że sprawozdanie za rok ubiegły wpłynęło do Rady 29 marca, a 1 kwietnia
radni otrzymali je do zapoznania się. 
Dodała,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  Komisji  Spraw  Społecznych,  która
zaopiniowała je pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 16 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  w  posiedzeniu
uczestniczy  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  Słupska  ds.  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, Jolanta Szachnowska, gotowa udzielić odpowiedzi na ewentualne
pytania, i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie sprawozdania?
Po  chwili  stwierdziła,  że  nikt  się  nie  zgłasza  i  poddała  przyjęcie  sprawozdania  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska za 2018 rok
z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień.

Ad pkt 6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji Miejskiego 
       Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
       Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.

(nagranie: 0:26:59 – 0:30:49)

(Ww.  sprawozdanie  przekazane  pismem  PA-I.0006.3.2019  z  28  marca  2019  r.  stanowi
zał. nr 17 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z punktem
X.2 Programu przyjętego przez Radę Miejską uchwałą nr XXIV/288/16 z 27 kwietnia 2016 r.,
raz w roku sporządzane jest sprawozdanie z realizacji tego Programu i przedkładane Radzie
Miejskiej w terminie do 31 marca.
Sprawozdanie  za  rok  ubiegły wpłynęło  do  Rady 29 marca,  a  1  kwietnia  radni  otrzymali
je do zapoznania się. 
Poinformowała także,  że było ono przedmiotem obrad Komisji  Spraw Społecznych, która
zaopiniowała je pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 18 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała,  że  w  posiedzeniu  uczestniczy  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  Słupska
ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Jolanta Szachnowska, gotowa
udzielić odpowiedzi na ewentualne pytania.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie sprawozdania?
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod  głosowanie  przyjęcie
sprawozdania.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska za 2018 rok
z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.

Ad pkt 7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
      Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji 30 stycznia 2019 roku (wg stanu 
      na dzień 5 kwietnia 2019 r.).

(nagranie: 0:30:53 – 0:32:06)

(Ww.  sprawozdanie  przekazane  pismem  znak:  BRM-III.0008.15.2019  stanowi  zał. nr 19
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 11 kwietnia 2019 r.
sprawozdanie przekazała radnym do zapoznania się, i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i – zgodnie z § 29 ustęp 3 Regulaminu pracy
Rady Miejskiej w Słupsku – poddała je pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata Stec,  Jacek Szaran,  Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady
Miejskiej  w  Słupsku  podjętych  na  sesji  30  stycznia  2019  roku  (wg  stanu  na  dzień
5 kwietnia 2019 r.).

Ad pkt 8. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z niezrealizowanych uchwał 
       Rady Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2018 (stan 
       na dzień 18.03.2019 r.).

(nagranie: 0:32:07 – 0:33:28)

(Ww.  sprawozdanie  przekazane  pismem  znak:  BRM-III.0008-1.3.2019  stanowi  zał. nr 20
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że 29 marca 2019 r.
sprawozdanie przekazała radnym do zapoznania się, i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili  stwierdziła,  że  nikt  się  nie  zgłasza  i  przypomniała,  że zgodnie z  §  29 ustęp  3
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku poddała je pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1 NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,
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Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam 
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych
uchwał  Rady  Miejskiej  w Słupsku  podjętych  w  latach  1999-2018  (stan  na dzień
18.03.2019 r.).

Ad pkt 9. Podjęcie uchwał:
1)  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok

(druk nr 7/17)
(nagranie: 0:33:30 – 0:48:47)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  PRIK-
RPK.III.0006.13.2019 z 11 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 21 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym 12 kwietnia 2019 r.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Edukacji oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. nr 22, 23 i 24 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrali: radny Paweł Szewczyk, radna Anna Mrowińska.
Odpowiedzi udzielały  Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk oraz Z-ca Prezydent  Miasta
Słupska Marta Makuch.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wobec braku innych zgłoszeń poddała
projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk,  Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwała Nr VII/89/19 stanowi zał. Nr 225 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 7/18)

(nagranie: 0:48:48 – 0:52:49)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  PRIK-
RPK.III.0006.14.2019 z 11 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 26 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w tym samym terminie, co poprzedni.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że Komisje Edukacji
oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie. 
(Ww. opinie stanowią zał. Nr 27 i 28 do niniejszego protokołu.)
Zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili, w związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwała Nr VII/90/19 stanowi zał. Nr 29 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 7/19)

(nagranie: 0:52:49 – 1:14:52)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  PRIK-
RPK.III.0006.15.2019 z 11 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 30 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  12  kwietnia
przekazała radnym projekt uchwały.
Poinformowała,  że  Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji  oraz
Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 31, 32, 33 i 34 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrał radny Jan Lange.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Głos  w dyskusji  zabrali  również:  radna  Anna  Mrowińska,  radny  Paweł  Szewczyk,  radny
Kazimierz Czyż, radna Anna Rożek, radny Jan Lange.
Wyjaśnień udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała projekt  uchwały  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł



10

Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła  uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwała Nr VII/91/19 stanowi zał. Nr 35 do niniejszego protokołu.)

4) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 7/22)

(nagranie: 1:14:53 – 1:17:08)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  PRIK-
RPK.III.0006.17.2019 z 12 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 36 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt przekazała
radnym 12 kwietnia.
Poinformowała także, że  Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały
projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 37 i 38 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi zgłoszeń i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
Stwierdzam,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę
w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwała Nr VII/92/19 stanowi zał. Nr 39 do niniejszego protokołu.)

5) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta
Słupska na lata 2019-2033 (druk nr 7/24)

(nagranie: 1:17:10 – 1:18:51)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  PRIK-
RPK.III.0006.16.2019 z 12 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 40 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt przekazała
radnym 17 kwietnia.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Finansów
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
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(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 41 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi zgłoszeń i poddała projekt pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Ww. uchwała Nr VII/93/19 stanowi zał. Nr 42 do niniejszego protokołu.)

6) podjęcie  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  oraz  zasad  ich
zbywania, nabywania i wykupu (druk nr 7/23)

(nagranie: 1:18:52 – 1:59:21)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: PRIK-RRB.IV.0006.1.2019
z 12 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 43 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt przekazała
radnym 17 kwietnia (12 kwietnia).
Poinformowała, że Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 44 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Głos w dyskusji zabrali: radny Bogusław Dobkowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
Tadeusz Bobrowski, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radny Jan Lange,
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski zgłosił  wniosek o 15 minut  przerwy
przed głosowaniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska ogłosiła  15-minutową  przerwę  –
do godz. 1055.
Po przerwie: 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.
Przypomniała,  że przedmiotem dyskusji jest  projekt  uchwały w sprawie w sprawie emisji
obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, druk nr 7/23.
Głos w dyskusji zabrał radny Adam Treder – Przewodniczący Komisji Finansów oraz radny
Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i  poddała projekt
uchwały pod głosowanie, z przypomnieniem, że uchwały dotyczące zobowiązań finansowych
zapadają  bezwzględną  większością  głosów w obecności  co najmniej  połowy ustawowego
składu rady – to wynika z art. 58 ust. 2. ustawy o samorządzie gminnym.
Wyniki głosowania:
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ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA  (14)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena
Hołowienko,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata Stec,  Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
PRZECIW (1)
Jan Lange
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam,
Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie w sprawie emisji obligacji
komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
(Ww. uchwała Nr VII/94/19 stanowi zał. Nr 45 do niniejszego protokołu.)
Radny Jan  Lange zwrócił  uwagę,  że  z  głosowania  wynika,  że  jest  przeciwny projektowi
uchwały, podczas gdy nie zdążył w ogóle zagłosować.
Stwierdził, że nie głosował – nie to, że się pomylił, tylko nie głosował.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  w  takiej  sytuacji
reasumpcji być nie może, ale wszyscy radni wiedzą, że radny Jan Lange na pewno nie jest
przeciw.
Stwierdziła, że radny nie jest przeciw temu projektowi.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski wyraził zdanie, że ten fakt trzeba
odnotować,  a  informatyk  powinien  to  sprawdzić,  bo  jeśli  radny  nie  dotknął  przycisku
a do zagłosowania doszło, to rodzi się wątpliwość, czy urządzenia mogą tak zadziałać?
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zwróciła  się  o  odnotowanie  uwagi
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Tadeusza Bobrowskiego, aby radni mieli  pewność,
że system działa prawidłowo.

7) podjęcie  uchwały  w  sprawie  zadeklarowania  włączenia  się  Miasta  Słupska
we wspólny  dla  organizatorów  i  przewoźników  system  poboru  opłat
za przewozy  w  zbiorowym  transporcie  pasażerskim  oraz  system  jednolitej
informacji pasażerskiej (druk nr 7/20)

(nagranie: 1:59:22 – 2:18:34)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  PT-II.0006.6.2019
z 11 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 46 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  został
przekazany radnym 12 kwietnia tego roku.
Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński oraz Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej
w Słupsku Jarosław Borecki wygłosili słowo wstępne.
Prezes  Zarządu  InnoBaltika  Sp.  z  o.o.  Krzysztof  Rudziński poinformował,  że  Spółka
InnoBaltica  jest  własnością  Województwa  Pomorskiego,  Miasta  Gdańska,  Miasta  Gdyni
i trzech  największych  uczelni  Wybrzeża,  czyli  Uniwersytetu  Gdańskiego,  Gdańskiego
Uniwersytetu Medycznego i Politechniki Gdańskiej. Jest całkowicie nastawiona na budowę
systemu  tzw.  Platformy  Zintegrowanych  Usług  Mobilności  (PZUM)  dla  Województwa
Pomorskiego,  a  pierwszym etapem budowy tego systemu jest  system biletowy,  który ma
obejmować cały obszar województwa.
Następnie  omówił  założenie  systemu  oraz  jego  działanie,  proces  rejestracji  pasażera
w systemie i proces płatności. Przedstawił wykaz przewidywanych kosztów projektu PZUM
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w  części  inwestycyjnej  oraz  wymienił  moduły  systemu  obejmujące  usługi  w  zakresie
publicznego transportu zbiorowego i usługi poza nim.
Ponadto  poinformował,  że  w  najbliższym  czasie  zaproponowane  zostaną  rozwiązania
modelowe  do  wdrożenia  w  zakresie  taryf  –  chodzi  o  doprowadzenie  do  maksymalnego
uproszczenia i ujednolicenia mechanizmu ulg i taryf w całym województwie.
Na zakończenie  poinformował,  że  realizacja  działań  prowadzona jest  w taki  sposób,  aby
w okolicach  połowy przyszłego  roku  uruchomiona  została  pierwsza  część  systemu  czyli
aplikacja  telefoniczna.  Później  nastąpi  długi  okres  montażu  urządzeń  w  pojazdach
i na przystankach  kolejowych,  tak  by  na  przełomie  roku  2021  i  2022  system  rozpoczął
funkcjonowanie w pełnym zakresie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej oraz Komisja Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie. 
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 47 i 48 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zadeklarowania włączenia
się Miasta Słupska we wspólny dla organizatorów i przewoźników system poboru opłat
za przewozy w zbiorowym transporcie pasażerskim oraz system jednolitej informacji
pasażerskiej. 
(Ww. uchwała Nr VII/95/19 stanowi zał. Nr 49 do niniejszego protokołu.)

8) podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzenia  Słupskiego
Budżetu Obywatelskiego (druk nr 7/21)

(nagranie: 2:18:36 – 2:22:34)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  DKS-VI.0006.1.2019
z 9 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 50 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  został
przekazany radnym 12 kwietnia.
p.o. Dyrektora Wydziału Dialogu i Komunikacji Społecznej Beata Macedońska przedstawiła
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji i Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie stanowią zał. Nr 51, 52, 53 i 54 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zasad  i  trybu
przeprowadzenia Słupskiego Budżetu Obywatelskiego. 
(Ww. uchwała Nr VII/96/19 stanowi zał. Nr 55 do niniejszego protokołu.)

9) podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samo-
dzielnego  Publicznego  Miejskiego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w Słupsku
za okres od 01.01.2018r. do 31.12.2018 r.  (druk nr 7/9)

(nagranie: 2:22:34 – 2:25:20)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany pismem znak:  ZiSS-RZ-II.8023.7.2019
z 4 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 56 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  został
przekazany radnym 5 kwietnia.
Dyrektor  Wydziału Spraw Zdrowia i  Spraw Społecznych Violetta Karwalska przedstawiła
projekt wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych oraz  Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywie.
Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 57 i 58 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Miejskiego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej w Słupsku za okres od 01.01.2018r. do 31.12.2018 r. 
(Ww. uchwała Nr VII/97/19 stanowi zał. Nr 59 do niniejszego protokołu.)

10)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu  rady  społecznej
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działającej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Miejskim  Zakładzie  Opieki
Zdrowotnej w Słupsku (druk nr 7/10)

(nagranie: 2:25:23 – 2:27:11)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany pismem znak:  ZiSS-RZ-II.8021.3.2019
z 4 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 60 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  został
przekazany radnym 5 kwietnia.
Dyrektor  Wydziału Spraw Zdrowia i  Spraw Społecznych Violetta Karwalska przedstawiła
projekt wraz z uzasadnieniem.
(Opinie  Komisji  Spraw  Społecznych  oraz  Komisji  Finansów  stanowią  zał.  Nr  57  i  58
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia
regulaminu  rady  społecznej  działającej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Miejskim
Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr VII/98/2019 stanowi zał. Nr 63 do niniejszego protokołu.)

11) podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/11 Rady Miejskiej
w Słupsku  z  dnia  27  kwietnia  2011  roku  w  sprawie  połączenia  jednostek
budżetowych pod nazwą: Zarząd Transportu Miejskiego w Słupsku, Zarząd
Terenów Zieleni  Miejskiej  i  Cmentarzy  Komunalnych  w Słupsku  i  Zarząd
Dróg  Miejskich  w  Słupsku  oraz  nadania  nazwy  i  statutu  Zarządowi
Infrastruktury Miejskiej w Słupsku (druk nr 7/16)

(nagranie: 2:27:11 – 2:30:11)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  GKiOŚ-RKŚ-
VII.0006.7.2019 11 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 64 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  został
przekazany radnym 12 kwietnia.
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  Katarzyna  Guzewska przedstawiła  projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 65 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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Wyniki głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec,  Jacek Szaran,  Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  zmiany
uchwały  Nr  VIII/71/11  Rady  Miejskiej  w Słupsku  z  dnia  27  kwietnia  2011  roku
w sprawie  połączenia  jednostek  budżetowych  pod  nazwą:  Zarząd  Transportu
Miejskiego w Słupsku, Zarząd Terenów Zieleni Miejskiej i  Cmentarzy Komunalnych
w Słupsku i Zarząd Dróg Miejskich w Słupsku oraz nadania nazwy i statutu Zarządowi
Infrastruktury Miejskiej w Słupsku. 
(Ww. uchwała Nr 66 do niniejszego protokołu)

12)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół
podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich
obwodów (druk nr 7/1)

(nagranie: 2:30:20 – 2:38:30)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.2.2019 1 kwietnia
2019 r., stanowi zał. nr 67 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  został
przekazany radnym 3 kwietnia.
Poinformowała  także,  że  Pomorski  Kurator  Oświaty  wydał  opinię  pozytywną  w sprawie
zgodności planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk
oraz określenia granic ich obwodów, z warunkami określonymi w ustawie Prawo oświatowe.
(Ww. opinia Pomorskiego Kuratora Oświaty stanowi zał. Nr 68 do niniejszego protokołu.)
Z-ca  Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Bogna  Winiarczyk przedstawiła  projekt  uchwały
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja Edukacji
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 69 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrał Jan Lange oraz radna Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
Edukacji.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
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Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Bożena Hołowienko, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania podjęła  uchwałę  w sprawie  ustalenia  planu  sieci
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia
granic ich obwodów.
(Ww. uchwała Nr VII/100/19 stanowi zał. Nr 70 do niniejszego protokołu.)

13)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
z Panią  Krystyną  Konieczną  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Wytownie
w sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów  katechetycznych
(druk nr 7/2)

(nagranie: 2:38:32 – 2:41:25)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.3.2019 1 kwietnia
2019 r., stanowi zał. nr 71 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zarówno ten projekt
jak i kilka kolejnych podobnej treści zostały przekazane radnym w dniu 3 kwietnia tego roku. 
Poinformowała, że Komisja Edukacji zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 72 do niniejszego protokołu.)
Z-ca  Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Bogna  Winiarczyk przedstawiła  projekt  uchwały
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange,
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia
zgody  na  zawarcie  porozumień  z Panią  Krystyną  Konieczną  Dyrektor  Szkoły
Podstawowej  w Wytownie  w sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów
katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/101/19 stanowi zał. Nr 73 do niniejszego protokołu.)

14)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
z Miastem  Lębork  w sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów
katechetycznych (druk nr 7/3)

(nagranie: 2:41:26 – 2:43:00)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.4.2019 1 kwietnia
2019 r.  oraz  pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji stanowią  zał. nr 74  i  75  do  niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
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zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
PRZECIW (1)
Aldona Żurawska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zwróciła się o odnotowanie w protokole,
że wydarzyła się podobna sytuacja, jak w przypadku kiedy radny Jan Lange zgłosił, że jest
„za” , a na tablicy wyszło „przeciw”.
Następnie stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwa-
łę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Miastem Lębork w sprawie za-
sad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/102/19 stanowi zał. Nr 76 do niniejszego protokołu.)

15)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
z Gminą Dębnica  Kaszubska  w sprawie  zasad prowadzenia  pozaszkolnych
punktów katechetycznych (druk nr 7/4)

(nagranie: 2:43:01 – 2:44:10)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.5.2019 1 kwietnia
2019 r.  oraz  pozytywna opinia Komisji  Edukacji  stanowią  zał.  Nr 77 i  78 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata Stec,  Jacek Szaran,  Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie porozumień z Gminą Dębnica Kaszubska w sprawie zasad prowadzenia po-
zaszkolnych punktów katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/103/19 stanowi zał. Nr 79 do niniejszego protokołu.)

16)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
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z Gminą Trzebielino  w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów
katechetycznych (druk nr 7/5)

(nagranie: 2:44:11 – 2:45:17)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.6.2019 1 kwietnia
2019 r.  oraz pozytywna opinia Komisji  Edukacji  stanowią zał.  Nr 80 i  81 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie porozumień z Gminą Trzebielino w sprawie zasad prowadzenia pozaszkol-
nych punktów katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/104/19 stanowi zał. Nr 82 do niniejszego protokołu.)

17)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
z Gminą Główczyce  w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów
katechetycznych (druk nr 7/6)

(nagranie: 2:45:18 – 2:46:09)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.7.2019 1 kwietnia
2019 r.  oraz  pozytywna opinia  Komisji  Edukacji  stanowi  zał.  Nr  83  i  84  do  niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie porozumień z Gminą Główczyce w sprawie zasad prowadzenia pozaszkol-
nych punktów katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/105/19 stanowi zał. Nr 85 do niniejszego protokołu.)
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18)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
z Gminą  Słupsk  w sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów
katechetycznych (druk nr 7/7)

(nagranie: 2:46:10 – 2:47:08)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.8.2019 1 kwietnia
2019 r.  oraz pozytywna  opinia Komisji  Edukacji  stanowią zał.  Nr 86 i  87 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie porozumień z Gminą Słupsk w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych
punktów katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/106/19 stanowi zał. Nr 88 do niniejszego protokołu.)

19)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumień
z Miastem  Ustka  w sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów
katechetycznych (druk nr 7/8)

(nagranie: 2:47:09 – 2:48:19)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: E-V.0006.9.2019 1 kwietnia
2019 r.  oraz pozytywna  opinia Komisji  Edukacji  stanowią zał.  Nr 89 i  90 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie porozumień z Miastem Ustka w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych
punktów katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr VII/107/19 stanowi zał. Nr 91 do niniejszego protokołu.)
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20)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  prawa
użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej  w  Słupsku  przy
ul. Stanisława Leszczyńskiego 16 (druk nr 7/12)

(nagranie: 2:48:23 – 2:51:01)

(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem,  przekazany  pismem  znak:  GN-RRSP-
I.6841.1.2013/2018 z dnia 9 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 92 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 12 kwietnia.
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Dagna Mikołajczak-Maśnicka
przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 93 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Poprosiła  o  odnotowanie,  że  radna  Bożena  Hołowienko  jest  „za”,  a  specjalistę
od komputerów o sprawdzenie, co się dzieje z systemem.
Wyniki głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata Stec,  Jacek Szaran,  Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przedłużenie  prawa użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej  w Słupsku
przy ul. Stanisława Leszczyńskiego 16.
(Ww. uchwała Nr VII/108/19 stanowi zał. Nr 94 do niniejszego protokołu.)

21) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości położonej
w Słupsku przy alei 3-go Maja 22 (druk nr 7/13)

(nagranie: 2:51:02.5 – 2:53:16)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: ZNB-ZM-VIII.6846.4.2018
z dnia 9 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 95 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 12 kwietnia.
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Dagna Mikołajczak-Maśnicka
przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 96 do niniejszego protokołu.)
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Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Poinformowała, że nie widzi na swoim ekranie tablicy do głosowania, ale jest „za”.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania
nieruchomości położonej w Słupsku przy alei 3-go Maja 22.
(Ww. uchwała Nr VII/109/19 stanowi zał. Nr 97 do niniejszego protokołu.)

22) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości położonej
w Słupsku przy ulicy Władysława Łokietka (druk nr 7/14)

(nagranie: 2:53:20 – 2:54:55)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: ZNB-ZM-VIII.6845.57.2018
z dnia 9 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 98 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 12 kwietnia.
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Dagna Mikołajczak-Maśnicka
przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 99 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieru-
chomości położonej w Słupsku przy ulicy Władysława Łokietka.
(Ww. uchwała Nr VII/110/19 stanowi zał. Nr 100 do niniejszego protokołu.)

23) podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/79/11 Rady Miejskiej
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w  Słupsku  z  dnia  27  kwietnia  2011  roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na zamianę nieruchomości  położonych w Słupsku przy ulicy Hubalczyków
i ulicy Bukowej (druk nr 7/15)

(nagranie: 2:54:56 – 3:10:02)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: ZNB-ZM-VI.6823.1.2017
z dnia 11 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 101 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 12 kwietnia.
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Dagna Mikołajczak-Maśnicka
przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 102 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Głos  w  dyskusji  zabrali:  radny  Bogusław  Dobkowski,  radny  Paweł  Szewczyk,  Zastępca
Prezydenta Miasta Marek Goliński,radny Jan Lange, radna Beata Chrzanowska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Wojciech  Gajewski,  Bożena
Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (4)
Bogusław Dobkowski, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Kazimierz Czyż, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku  w  wyniku  głosowania większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchylenia
uchwały Nr VIII/79/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w spra-
wie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Słupsku przy ulicy Hu-
balczyków i ulicy Bukowej.
(Ww. uchwała Nr VII/111/19 stanowi zał. Nr 103 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału  Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Dagna Mikołajczak-Maśnicka
poprosiła o głos.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska udzieliła głosu.
Dyrektor Wydziału  Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Dagna Mikołajczak-Maśnicka
poinformowała, że w tytule uchwały, której projekt zawarty jest na druku 7/12, dotyczącej
przedłużenia  użytkowania  wieczystego,  jest  błąd  literowy  i  czy  możliwe  jest  wniesienie
autopoprawki w słowie: „wieczytego” - powinno być „wieczystego”.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że to jest typowy błąd pisar-
ski.

24)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  oraz  sezonu
kąpielowego na terenie Miasta Słupska w 2019 roku (druk nr 7/11)

(nagranie: 3:10:51 – 3:13:40)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem, przekazany pismem znak: GKiOŚ-RKŚ-II.0006.5.2019
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z dnia 8 kwietnia 2019 r., stanowi zał. nr 104 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 9 kwietnia tego roku. 
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu? Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 105 do niniejszego protokołu.)
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia wykazu
kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie Miasta Słupska w 2019 roku.
(Ww. uchwała Nr VII/111/19 stanowi zał. Nr 106 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 10. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku  
z przeprowadzonej  kontroli  w zakresie  funkcjonowania  systemu  
naliczania opłat za odpady komunalne.

(nagranie: 3:13:41 – 3:29:40)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że zgodnie z  planem
pracy  Komisji  Rewizyjnej,  przyjętym  przez  Radę  Miejską  w Słupsku  na  sesji  w  dniu
28 grudnia 2018 roku, Komisja Rewizyjna za pośrednictwem wyłonionego spośród swojego
składu  zespołu  skontrolowała  funkcjonowanie  systemu  naliczania  opłat  za odpady
komunalne.
Poinformowała,  że  Komisja  Rewizyjna  przyjęła  protokół  zespołu  kontrolnego  oraz
dodatkowe wyjaśnienia Prezydenta. 
Przypomniała,  że  Protokół  ten  wraz  z załącznikiem przekazała  radnym do zapoznania  się
16 kwietnia.
(Wyciąg z protokołu Nr 4/19 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, które
odbyło  się  12  kwietnia  2019  r.  w  przedmiocie  przyjęcia  protokołu  zespołu  kontrolnego,
protokół kontroli oraz pismo GKiOŚ.II.012.2.2019 z 3 kwietnia 2019 r. stanowią zał. Nr 107,
108 i 109 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie?
Głos w dyskusji zabrał radny Wojciech Gajewski, radny Łukasz Jaworski – Przewodniczący
Komisji  Rewizyjnej,  Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, radny Jan Lange,
radny Bogusław Dobkowski, radny Kamil Bierka, radny Paweł Szewczyk.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała protokół pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jan Lange, Paweł Szewczyk.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania przyjęła  protokoł Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Słupsku z przeprowadzonej kontroli w zakresie funkcjonowania systemu naliczania
opłat za odpady komunalne.

Ad pkt 11. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku  
z przeprowadzonej kontroli w zakresie obiegu korespondencji 
w Zarządzie Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w 2018 r.

(nagranie: 3:29:41 – 3:31:46)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że zgodnie z  planem
pracy Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 25 stycznia br. powołała zespół kontrolny
do przeprowadzenia  kontroli obiegu  korespondencji  w  Zarządzie  Infrastruktury  Miejskiej
w Słupsku w 2018 r. Termin kontroli ustalono do dnia 1 kwietnia br. Kontrola ta wiązała się
z wnioskiem Stowarzyszenia  Słupska  Inicjatywa  Obywatelska,  który podnosił  nietermino-
wość udzielania przez ZIM odpowiedzi na pisma.
Całość dokumentacji w tej sprawie została umieszczona w informatorze e-sesji.
Poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 22 marca br. przyjęła protokół
zespołu kontrolnego.
Dodała, że 16 kwietnia przekazała radnym protokół wraz z załącznikami do zapoznania się.
(Wyciąg z protokołu Nr 3/19 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, które
odbyło się 22 marca 2019 r. w przedmiocie przyjęcia protokołu zespołu kontrolnego oraz
protokół kontroli stanowią zał. Nr 110 i 111 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała protokół pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jan Lange, Paweł Szewczyk.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania przyjęła protokoł Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słup-
sku z przeprowadzonej kontroli  w zakresie obiegu korespondencji w Zarządzie Infra-
struktury Miejskiej w Słupsku w 2018 r.

Ad pkt 12. Upoważnienie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku 
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do przeprowadzenia kontroli w zakresie zbycia w dniu 16.10.2015 r. 
nieruchomości przy ul. Armii Krajowej 1.

(nagranie: 3:31:48 – 3:37:31)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 1 kwietnia
2019 r. Stowarzyszenie Słupska Inicjatywa Obywatelska SIO! złożyło wniosek do Komisji
Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli w zakresie zbycia w dniu 16.10.2015 r. nierucho-
mości przy ul. Armii Krajowej 1. 
Przypomniała,  że  zgodnie  z  §  2.  Regulaminu  pracy  Komisji  Rewizyjnej,  stanowiącego
załącznik  do Statutu  Miasta  Słupska,  Komisja  Rewizyjna  pracuje według rocznego planu
pracy,  natomiast  Rada może w każdej  chwili  zlecić  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzenie
kontroli o charakterze doraźnym.
W związku z tym Komisja,  po zapoznaniu  się  z  wnioskiem Stowarzyszenia,  jednogłośnie
postanowiła  wystąpić  do  Rady  Miejskiej  o upoważnienie  jej  do  przeprowadzenia  takiej
kontroli.  Rada,  zlecając  Komisji  przeprowadzenie  kontroli,  określa  szczegółowo  zakres,
przedmiot kontroli oraz termin jej przeprowadzenia.
(Wniosek Komisji z dnia 12 kwietnia 2019 r. stanowi zał. Nr 112 do niniejszego protokołu.
Dokumenty w sprawie znajdują się w teczce: BRM.0012.1.4.2019)
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Jaworski poinformował, że firma, która nabyła
nieruchomość nie płaci regularnie Miastu należności za nabyty budynek.
Dodał, że Komisja Rewizyjna chciałaby kontrolę przeprowadzić w terminie do końca maja.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos?
Głos w dyskusji zabrali: radny Paweł Szewczyk, radny Bogusław Dobkowski, radny Łukasz
Jaworski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przewodnicząca poddała pod głosowanie
wniosek Komisji Rewizyjnej o upoważnienie jej do przeprowadzenia w terminie do 31 maja
2019 r. kontroli  w zakresie zbycia w dniu 16.10.2015 r. nieruchomości przy ul. Armii
Krajowej 1.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania upoważniła Komisję Rewizyjną do przeprowadzenia
kontroli.

Ad pkt 13. Interpelacje i zapytania radnych
(nagranie: 3:37:32 – 3:43:46)

Radny Bogusław Dobkowski zabrał głos w sprawie nieporządku w skateparku przy skrzyżo-
waniu ulic Norwida i Małcużyńskiego.
Radny Wojciech Gajewski odczytał interpelacje w sprawie oznakowania ulicy Przemysłowej
w pobliżu dwóch szkół niepublicznych tam zlokalizowanych oraz w sprawie budynków ko-
munalnych przy ul. Chełmońskiego.
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Ad pkt 14. Sprawy bieżące.
(nagranie: 3:43:49 – 3:44:40)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała radnym o upływającym
w dniu 30 kwietnia br. terminie złożenia oświadczenia majątkowego według stanu na dzień
31 grudnia 2018 roku oraz o przypadającym w najbliższy poniedziałek dyżurze radnego.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
zrealizowała  porządek  obrad  i  zamknęła  7.  w  obecnej  kadencji  sesję  Rady  Miejskiej
w Słupsku.

Zakończenie posiedzenia: godz. 1246

(Płyta  dvd  z  nagraniem  VII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  stanowi  załącznik  nr  113
do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła: 
Anna Lessnau

Sekretarz Obrad

Kamil Bierka

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska


